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شهروند| دولت می گویــد: این راه حلی برای توسعه 
زیرســاخت های گردشــگری اما منتقدان اسمش را 
گذاشــته اند: »جریمه خروج«. از لایحه پیشــنهادی 
بودجه 97، آنچه بیش از همه ســروصدا کرد، افزایش 
عوارض خروج از کشور اســت: »عوارض خروج از کشور 
برای هر نفر ۲۲۰ هزار تومان در نظر گرفته شده که این 
مبلغ برای ســفر دوم حدود ۵۰ درصد افزایش می یابد 
)۳۳۰ هزار تومان( و برای ســفرهای ســوم و بیشتر با 
۱۰۰ درصد افزایش، به ۴۴۰ هزار تومان می رسد.« این 
عددها از دیروز با انتشار جدول بودجه نقل محافل شد و 
نخستین نشست خبری رئیس سازمان میراث فرهنگی، 
صنایع دستی و گردشگری را تحت تأثیر قرار داد، چراکه 
این میان، سهم این نهاد از درآمد عوارض خروج از کشور 
بیش از همه به چشم می آید: »در گذشته ۱۰ هزار تومان 
از عوارض خروج از کشــور برای هر شخص، به سازمان 
میراث فرهنگی می رسید که اکنون این میزان سهم، به 
۴۰ هزار تومان افزایش یافته و در کل ۱۶۰ میلیارد تومان 
اعتبارات عوارض به این سازمان تعلق خواهد گرفت.« این 
موضوع را علی اصغر مونسان اعلام کرد و در توضیحاتی 
گفت که این راه حلی برای کاهش انگیزه مســافرت به 
خارج اســت؛ چراکه »خروج دوبرابری گردشگر نسبت 
به ورود آن اتفاق خوبی نیســت.« اگرچه از دیروز موج 
انتقادات به این مســأله اوج گرفته اما بــه نظر می آید 
ســازمان میراث فرهنگی با این راه حل برای مهار افسار 
گردشگری کشور و به دســت آوردن بودجه ای بالاتر، 

چندان مخالفتی نداشته باشد.
برای توسعه گردشگری عوارض بدهید

براساس لایحه بودجه پیشنهادی  سال آینده عوارض 
خروج از کشور برای هر نفر۲۲۰ هزار تومان تعیین شده 
که نسبت به 7۵ هزار تومان  سال قبل تا ۱۱۵ هزار تومان 
رشــد دارد. این درحالی اســت که طبق لایحه بودجه  
ســال ۱۳9۶، درآمد حاصل از عوارض خروج مسافر از 
مرزهای کشور برای  ســال آینده حدود ۱۱7۶ میلیارد 
تومان پیش بینی شده که در دو بخش تأمین می شود. 
عوارض خروج برای هر نفر ۲۲۰ هــزار تومان و عوارض 
خروج زائران حج تمتع و عتبات عالیات ۱۱۰ هزار تومان 

تعیین شده است.
معاون رئیس جمهوری که ظهــر دیروز بالاخره پس 
از سکوتی طولانی در جمع خبرنگاران حاضر شده بود، 
در پاسخ به ســوالی درخصوص افزایش هزینه خروج از 
کشــور در بودجه 97 نیز گفت: »رئیس جمهوی تأکید 
دارد که گردشگری جایگاه خود را پیدا و در اقتصاد کشور 
نقش ایفا کند؛ کما این که بیشترین کشورهای همسایه 
اقتصادشــان بر پایه گردشگری اســت و کشورهایی را 
داریم که با مســاحت اندک و تاریخ کم با خلق برخی از 
جاذبه های گردشــگری به  دنبال توســعه گردشگری 
هســتند، بنابراین تأکید رئیس جمهوری نیز بر توسعه 
گردشگری است. درحال  حاضر، این اتفاق خوبی نیست 
که تعداد تورهای خروجی ما دوبرابر تورهای ورودی ما 
باشد و برای همین تأکید رئیس جمهوری نیز بر این است 
که تعداد تورهای ورودی افزایش یابد تا بتوانیم از ظرفیت 

گردشگری در اقتصاد بهتر استفاده کنیم.«
او به حرف هایــش در این باره اضافه کــرد که »برای 
ما این مهم اســت که اگر افزایشــی صورت می گیرد، 
منطقی باشد و اگر قرار اســت اعتباری از محل خروج 
گردشگران به  دست آید، صرف توسعه گردشگری شود 
و بــه توراپراتورهایی که در حوزه تورهای گردشــگری 
داخلــی فعالیت می کننــد، اختصاص یابــد که البته 

برنامه ریزی هایی در این خصوص شده است.«
به  گفته مونســان، تا پیش از این ۱۰هــزار تومان به 
سازمان تعلق می گرفت که با توجه به افزایش این عوارض 
در بودجه  سال ۱۳97، این رقم به ۴۰هزار تومان خواهد 
رسید. او با این توضیح که افزایش عوارض خروج از کشور 
تصمیم دولت است و باید به این موضوع توجه شود که 
خروج دوبرابری گردشگر نسبت به ورود آن اتفاق خوبی 
نیســت، به این که نظر سازمان نســبت به این افزایش 
ناگهانی چیست، اینطور پاسخ داد: »بگذارید مذاکرات 

دولتی در داخل دولت بماند.
 سود 360میلیاردی

 از سفر خارجی 9 میلیون ایرانی
براساس آماری که رئیس ســازمان میراث فرهنگی، 
صنایع دستی گردشگری اعلام کرد، مبلغ دریافتی این 
سازمان از عوارض خروج و در جهت توسعه گردشگری 
۱۶۰ میلیارد تومان خواهد بود. این درحالی اســت که 
حسابی سرانگشــتی این رقم را تقریبا دوبرابر می کند. 
مثلا آمارهای رسمی ترکیه می گوید، بیش از یک میلیون 

ایرانی در ۶ماه نخست  سال از این کشور دیدن کرده اند.
اگرچه براساس آمار وزارت فرهنگ و گردشگری این 
کشور می توان گفت که گردشگران ایرانی جزو ۵ کشور 
اولی هستند که بیشترین سفر را به ترکیه داشته اند و این 
انکارکردنی نیست اما از ترکیه که بگذریم، می توان آمار 
کلی سفرهای خارجی ایرانیان را شاهد گرفت. اینطور 
که عبدالرضا مهاجری نژاد، مدیــرکل دفتر حمایت از 
توسعه گردشگری اعلام کرده است؛ بیش از 9 میلیون 

شهروند ایرانی در  ســال ۱۳9۵ به خارج از کشور سفر 
کرده اند. براساس اطلاعات این مسئول، حدود ۳ میلیون 
و ۵۰۰هزار نفر در ۵ماه نخســت امســال از ایران خارج 
شده اند که این تعداد در مدت زمان مشابه  سال گذشته، 
کمتر از دو میلیــون و 9۰۰ هزار نفر بوده اســت. براین 
اساس، در ۵ماه اول  ســال جاری سفر ایرانی ها به خارج 
از این کشور در مقایسه با زمان مشابه  سال پیش حدود 
۲۱ درصد رشد داشته است. در این مدت ترکیه، عراق، 
امارات، جمهوری آذربایجان، ارمنســتان، گرجستان، 
آلمان و عربستان مقاصد اصلی مسافران و گردشگران 

ایرانی ها بوده است.
بنابراین اگر دســت کم 9 میلیون گردشگر خروجی 
وجود داشته باشد، با احتســاب هر نفر، ۱۰ هزار تومان 
می شود. ســالی 9۰ میلیارد تومان سهم و اگر عوارض را 
۴۰ هزار تومان بگیریم، رقم به سالی ۳۶۰ میلیارد تومان 
می رســد؛ رقمی که البته از آمار رئیس سازمان میراث  
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری کشور فرسنگ ها 

دور است.
مسئولان گردشــگری کشــور به دنبال راه حلی در 
واکنش به خروج گردشــگران از کشــور و به خصوص 
سفر به کشورهای همسایه هســتند. همین است که 
رئیس ســازمان میراث فرهنگی در نشست خبری در 
پاسخ به ســوالی درباره راهکارهای افزایش گردشگران 
ورودی گفت: »نخستین اهداف ما در حوزه گردشگری، 
کشورهای همسایه هســتند و با توجه به این که عمده 
گردشــگری در مســافت های کوتاه انجام می شــود، 
کشــورهای همســایه برای ما اهمیت ویژه ای دارند. 
در این خصوص همکاری های خوبــی را با ترکیه آغاز 

کرده ایم و نشست های خوبی را با جمهوری آذربایجان 
برگزار کردیم. گام بعدی ما کشــورهای هدف در حوزه 
گردشــگری اســت و در همین ارتباط برنامه توسعه 
گردشگری در معاونت گردشگری درحال تدوین است. 
باید بتوانیم ظرفیت ها و داشته های خودمان را در خارج 
از کشــور به  خوبی معرفی کنیم. بنابراین اطلاع رسانی 
و ایجاد بازار و معرفی هرچه بهتر ایران در کشــورهای 
مختلف را به طور جدی دنبال می کنیم. هر سه معاونت 
نقش مهمی برای ما دارنــد و در این میان معاونت های 
صنایع دستی و گردشگری باید کمک کنند تا سازمان در 

اقتصاد نقش بیشتری را ایفا کند.«
مردم چه می گویند؟

اغلب کاربران شــبکه های اجتماعی بــه این اتفاق 
بدبین اند، این به وضوح در نوشــته های آنها پیداست. 
آنها دیروز در توییتر با هشتگ های بودجه 97 و عوارض 
خــروج در این باره نوشــتند و جدا از صحبــت درباره 
کم  وکاستی بودجه پیشــنهادی، نسبت به گرانی سفر 
به خارج اعتراض کردند. مثل مریم که نوشــته: »یعنی 
واقعا به جای تلاش برای کســب درآمد از توریسم، باید 
این درآمد را از سفر مردم به خارج از کشور دربیاورند؟« 
یا احمد که گفته: »این دیگر عوارض نیســت، جریمه 
خروج است.« بعضی کاربران هم نوشته اند که در صورت 
این افزایش، از تصمیمشان به سفر برمی گردند. رضا یکی 
از آنهاست که به طنز نوشته: »اگر بخواهم با همسرم به 
یکی از کشورهای همســایه سفر کنم، باید نیم میلیون 
عوارض بدهم و نیم میلیون هم سوغاتی بخرم. پس همان 
شمال خودمان بهتر است.« یا دیگری که گفته: »خبر 
حیرت انگیز است. افزایش نامعقولانه عوارض خروج از 

کشور. کاش افراد دارای گذرنامه سیاسی و مارکوپلوهای 
عزیز هم عوارض خروج از کشور رو پرداخت می کردند.« 
عنایت هم نوشته: »این روش برای درآمد انتخاب شده 
چون  ســال دیگر جام جهانی فوتبال برپاست و اربعین 
دیگری هم چند ماه بعد از آن در راه اســت.« و ســجاد 
چنین واکنشی نشان داده است: »کاری می کنند که اگر 
بخواهی بروی تایلند مجبور بشوی کلیه ات را بفروشی.« 
بعضی از عملکــرد دولت در این مورد ناامید شــده اند. 
کاربر دیگری پرسیده »اصلا خروج چه عارضه ای برای 
دولت دارد؟« در پاســخ به این جمله یکی گفته، »چون 
توان جذب توریست نداریم« و علی این طور پاسخ داده: 
»دولت قول داده بود که درآمد ناشــی از گردشگری را 

افزایش دهد و حالا هم به قولش عمل کرده.«
سقف عاریتی تل آجری برای حفاظت است

این تنها موضوع نشست خبری معاون رئیس جمهوری 
نبــود. افزایش قــدرت ســازمان میــراث فرهنگی، 
تخریب های اخیر آثار تاریخی، کمبود نیروی حفاظتی 
و طرح هایی مثل تبدیل سازمان به وزارتخانه بخش های 
دیگر این جلسه بود. معاون رئیس جمهوری در پاسخ به 
سوال »شهروند« درباره سرنوشت پلاک های ماندگار که 
به دلیل نصب یکی از آنها در خانه پدر رئیس جمهوری 
با حواشی روبه رو شــد، گفت: »کاشی ماندگار براساس 
پروتکل یونسکو مربوط به مفاخر کشور است. حوزه ای 
را مشخص نکرده اســت و مفاخر کشور در هر زمینه ای 
می تواند باشــد. امیدوارم با این طرح همراهی داشــته 
باشند، چون شاید شخصیت های شهرهای مختلف مورد 
نقد باشند و نظراتی وجود داشته باشد. اما کمیته ای در 
اســتان ها وجود دارد که با مســئولان استانی مشورت 
می کند، انتخاب چهره ها اتفاق می افتد و درحال حاضر 
حدود ۱۴۰ کاشــی آماده اســت. هیچ کدامش جدید 
نیســت. اینها همه از قبل بوده. بیشتر از ۲۰۰ تای دیگر 
هنوز انجام نشــده اما ۱۴۰ تا موجود اســت که به مرور 
بنابر بازدیدها و سفرهای من و همکارانم، معاونان، نصب 

می شود بر سر درِ مفاخر هر شهر.«
سوال دیگر »شهروند« درباره ساخت سازه های عظیم 
روی عرصــه درجه یک تخت جمشــید و در حوزه تل 
آجری بود، مســأله ای که در هفته گذشته واکنش های 
زیادی به همراه داشت و کارشناسان بسیاری نسبت به 
آن انتقاد کردند. در این باره محمدحسن طالبیان، معاون 
میراث فرهنگی این سازمان به »شــهروند« پاسخ داد: 
»تمام سازه های حفاظتی که در بناهای مختلف تاریخی 
ایجاد شده در عرصه بنا هستند؛ از تخت جمشید و پلکان 
آپادانا تا  هارونیه و ارگ طوس و هگمتانه و تخت سلیمان. 

سازه حفاظتی نمی تواند جای دیگری باشد.«
او ادامه داد: »می دانیــم که بحث مالکیت خصوصی 
بر این زمین مطرح اســت و کلی تفاهم شده است که 
این جا را ســایت موزه کنیم که اجازه بدهد. قبل از این، 
هربار برای حفاری اجازه گرفته اند چون مال مردم بود. 
بعد بابت این که این سازه بخواهد حفظ و معرفی بشود، 
حتما حفاظت می خواست. در قانون نیز آمده که هرگونه 
تعدی به عرصه درجه یک بناهای جهانی خلاف مقررات 
است اما این قانون مشمول کاوش، پژوهش و معرفی بنا 
نمی شــود و اگر قصدی برای این کار باشد هیچ اشکالی 

ندارد که روی عرصه بنا نیز سازه هایی استوار شود.«
قانون جامع میراث فرهنگی

مونسان هم خبر داد که قانون جامع میراث  فرهنگی در 
این حوزه درحال تدوین است و همین دیروز ابلاغیه ای 
از ســوی رئیس جمهوری به سازمان رسیده تا خلأهای 
قانونی آن شناسایی شود: »امیدواریم در مدت کوتاهی 
این قانون جامع تهیه شود و در مجلس به تصویب برسد.«
معاون رئیس جمهوری درباره ارتقای جایگاه سازمان 
میراث  فرهنگی، صنایع  دستی و گردشگری هم گفت: 
»اعتقاد من بر این است که جایگاه سازمان باید بیش از 
پیش ارتقا یابد و در این خصوص آنچه می تواند به ارتقای 
این سازمان کمک کند، بحث های اعتباری است که در 
طرح توسعه روستایی با تخصیص ۱.۵میلیارد دلار و نیز 

بودجه  سال 97 توانستیم جایگاه سازمان را ارتقا دهیم.«
او درباره تبدیل سازمان میراث  فرهنگی به وزارتخانه 
گفت: »این طرح در مجلس درحال پیگیری است و از هر 
آنچه در هیأت دولت به جمع بندی برسد، ما نیز حمایت 

خواهیم کرد.«
توضیحاتی درباره کافه نادری

معاون میــراث  فرهنگی هم در این نشســت درباره 
موضوعات مرتبط با کافه نادری گفت: »در این باره بحث 
مالکیت کافه مطرح نیست بلکه بحث اصلی ما حفظ این 
بنای تاریخی است و اگر قرار است انتقالی صورت گیرد، 
باید حتما مسائل مرتبط با میراث  فرهنگی در این نقل 
و انتقال رعایت شود، چراکه این کافه نوستالژی تهران 
است.« او درباره خانه تاریخی نائل در اصفهان نیز گفت: 
»بعد از تخریب خانه نائل دو گروه به اصفهان اعزام شدند؛ 
یک گروه فنی و گروهی از بازرسی که گروه فنی مسائل 
مرتبط با خانه تاریخی نائل را بررسی کرده است و درحال 
حاضر عــلاوه بر پیگیری موضوعــات قضائی این بنای 

تاریخی، مرمت آن آغاز شده است.«

به گزارش »شــهروند« ، سید حسن قاضی زاده هاشــمی ، در آیین افتتاح ۱۶۰ پروژه عمرانی، بهداشتی، درمانی، خدماتی و فرهنگی 
دانشگاه علوم پزشکی مشهد افزود: یکی از مهم ترین اهداف رئیس جمهوری در دولت جدید، ادامه طرح تحول سلامت است و امیدواریم 
کارها به گونه ای پیش برود که دغدغه ها کمتر  و میزان رضایت مردم بیشتر شود. وی افزود: با توجه به اینکه در دولت قبل ، مردم از اجرای 
طرح تحول سلامت رضایت داشتند اما جمعیت محدودی ناراضی بودند، در تلاشیم شرایطی را ایجاد کنیم که همه با نشاط در محیط کار 
خود حاضر شوند.  وزیربهداشت گفت : باید اجازه دهیم بخش خصوصی در اجرای طرح ها بخشی از کاررا به عهده بگیرند ، زیرا طرح های 
در دست اجرا برای نیازمندان اســت که لازمه آن سرعت  بخشیدن در انجام آن ها است.  قاضی زاده هاشمی اظهار امیدواری کرد و گفت : 
امیدواریم با تاسیس دانشکده طب سنتی در مشهد حرکتی را با کمک افراد آگاه به این موضوع  آغاز کنیم  تا از سوء استفاده از این میراث ملی 
جلوگیری شود و عوارضی که امروزه تحت عنوان طب سنتی در جامعه  ایجاد شده را به حداقل برسانیم.  همچنین در ادامه، محمدرضادارابی 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی مشهد گفت: در دانشــگاه علوم پزشکی مشهد با کمبود ۴۰ هزار متر مربعی فضای آموزشی مواجه هستیم 

 که امیدواریم در دولت تدبیر و امید و تا دو ســال آینده این فضا ها احداث و در اختیار دانشــجویان قرار گیرد . وی افزود: تقویت، بهسازی
 اورژانس ها ، ارتقای کیفیت آموزش، ارتقای سیستم بهداشت خانواده، افزایش رسیدگی ها در مناطق حاشیه نشین مشهد و رسیدگی به 
معیشت دانشجویان و آزادی بیان در حدوده دانشگاه از جمله اقدامات انجام شده در دانشگاه علوم پزشکی مشهد است. همچنین، سید محمد 
حسین بحرینی طوسی اظهار کرد:اگر وزارت بهداشت به تفاهم نامه ای که امضا شده وفادار بماند،تمامی پروژه ها در کمترین مدت به بهره 
برداری خواهند رسید. وی  افزود : پروژه های اجرایی ۲۳۰ پروژه بوده که امروز ۱۶۰ مورد به بهره برداری رسیدند وامیدواریم  7۰ پروژه نیز 
طی ۶ ماه آینده به بهره برداری برسند. وی افزود: مجتمع برج سپید، مرکز مدیریت حوادث و فوریت های پزشکی،دانشکده طب سنتی، سه 
کلینیک ویژه، ستاد مرکز بهداشت، تسهیلات زایمانی، دو بلوک زایمانی، ۴7 محل برای زیست پزشک و زیست ماما، ۱9 پایگاه سلامت شهری، 
 ۳7 خانه بهداشت، ۴۴مرکز خدمات سلامت شهری و روستایی، دو مرکز شیمی درمانی و دو آزمایشگاه مرکزی شرحی از جمله این ۱۶۰ 

پروژه می باشند.

وزیر بهداشت :

افتتاح دانشکده طب سنتی درمشهد دست سوء استفاده کنندگان این میراث را کوتاه می کند

شهرستان

عوارض خروج از ایران از ۷۵هزارتومان به ۲۲0 تا 440هزارتومان در لایحه پیشنهادی بودجه 9۷ افزایش یافت

خرج گران خروج
   رئیس سازمان میراث فرهنگی در واکنش به 3 برابرشدن عوارض خروج از کشور: پیش از این از هر عوارض خروجی مبلغی معادل 10 هزار تومان به سازمان میراث اختصاص 

می یافت و با این افزایش مبلغ اختصاصی به سازمان 40 هزار تومان خواهد شد

فعالان گردشگری مخالفند
  نایب رئیس هیأت مدیره انجمن صنفي دفاتر سفر و گردشگري استان تهران: به این تصمیم اعتراض می کنیم

 شــهروند | انجمن صنفي دفاتر سفر و گردشــگري اســتان تهران یکی از نهادهای معترض به 
بودجه پیشنهادی  سال 97 اســت. این طور که امیر  هاتفی، نایب رئیس هیأت مدیره انجمن صنفي 
دفاتر سفر و گردشگري اســتان تهران می گوید، همه اعضای این انجمن به موضوع معترضند. او به 
 »شهروند« خبر می دهد که بنا شده این انجمن نامه نگاری هایی در این باره انجام دهد و به این تصمیم

 اعتراض کند. 
نایب رئیس هیأت مدیره انجمن صنفي دفاتر سفر و گردشگري اســتان تهران به این گفته رئیس 
ســازمان میراث فرهنگی که »خروج دو برابری گردشگر نســبت به ورود آن اتفاق خوبی نیست« 
اشاره می کند و می گوید: »اگر مســئولان فکر می کنند با این رقم عوارض خروج می توانند مشکل 
سفرهای خارجی ایرانیان را حل کنند، ســخت در اشتباهند، چون در این صورت باید عوارض سفر 
 اول را به ۵ میلیون و عوارض ســفر دوم را به ۱۰ میلیون می رساندند و به این طریق توازن خروجی را 

مدیریت می کردند.«
او معتقد است که این روش برای توسعه زیرساخت گردشگری غلط است و به دیگر بخش های این 
صنعت ضرر می زند: »در حال حاضر وضع صنف ما به مویی بند است. آمار درآمد ما آن قدر نازک شده 
که با تلنگر آرامی می شــکند. در صورت تصویب این بودجه،  درصد زیادی از دفاتر مجموعه به ناچار 

تعطیل خواهند شد، چون آمار سفر تا حد زیادی پایین خواهد آمد.«
به  گفته  هاتفی، صحبت از این موضوع همزمان با شرایط سخت اخذ ویزا از سفارتخانه های اروپاست: 
»دادن ویزا برای کشورهای دیگر بسیار سخت شده چنان که در صورت درخواست ویزا، برای ۳ماه بعد 
به افراد نوبت سفارت می دهند و برای خرید نوبت هم اگر دو، سه میلیونی خرج شود، نمی توان مطمئن 
بود که جواب ویزا مثبت است. با تمام مدارک کامل یک تاجر یا پزشک، ویزای منفی می دهند و با این 
کار می خواهند آمار ورودی ایرانیان به کشورهای اروپایی را کم کنند.« نایب رئیس هیأت مدیره انجمن 
صنفي دفاتر سفر و گردشگري اســتان تهران با گفتن این موارد، تلاش دولت برای افزایش عوارض 
خروج را ریختن آتش در برخوردهای منفی با ایرانیان می داند و می گوید: »دولت به جای کم کردن 
مالیات خروج و به نیم رساندن مالیات هتل ها و تلاش برای چرخاندن چرخه گردشگری، چوب لای 
چرخ این گاری شکسته لنگ می گذارد.«  این فعال گردشگری با اشاره به این که جز ایران کشوری 
را سراغ ندارم که از این روش برای کنترل گردشگران خروجی تلاش کند، ادامه می دهد: »چه کسی 
در این شــرایط حاضر است با بیشــتر از ۴۰۰ هزار تومان عوارض به ترکیه برود؟ یک خانواده چهار، 
پنج نفره مجبور خواهد شــد ۵ میلیون تومان عوارض برای رفتن به کشور همسایه بپردازد. از طرف 
دیگر این درحالی است که همین خانواده اگر بخواهد به بندرعباس سفر کند باید ۶ میلیون تومان برای 
بلیت هواپیما بپردازد و چند میلیونی هم برای اقامت به هتل بدهد، اما او همین حالا می تواند با نفری 
8۰۰ هزار تومان تا ترکیه برود. اینها با هم جور درنمی آید. این تصمیم حساب شده و منطقی نیست و 

قطعا بدون مشورت با کاردانان در امر گردشگری گرفته شده است.«

شهروند| حضور میهماني که هفته قبل لغو شده 
بود، دیروز به بهانه هفته بســیج در جلســه شوراي 
شهر تهران قطعي شد. فرمانده سپاه تهران به صحن 
پارلمان شــهري رفت و درباره شناسایي آسیب هاي 
اجتماعي توسط سپاه و بسیج حرف زد. سپاه پاسداران 
انقلاب اســلامي که در واقع قرارگاه خاتم الانبیا یکي 
از مهمترین زیرمجموعه آن اســت که در سال هاي 
گذشته همکاري زیادي در اجراي پروژه هاي شهري 
تهران با شهردار سابق تهران داشته است و حالا قصد 
دارد در حوزه مسائل اجتماعي هم حضور جدي تري 
داشته باشد. سردار یزدي به عنوان مهمترین مقام این 
نهاد در تهران انتظار دارد که اعضاي شوراي شهر اگر 
انتقادي از آن مجموعه دارند، در تریبون عمومي اعلام 
نکنند. سردار یزدی در این جلسه از ایجاد گشت های 
جلوگیری از وقوع سرقت و برخورد با اوباش در تهران 
خبر داد و گفت که در تهران در هر ساعت زلزله هایی 
به نام فقر، اعتیاد و... رخ می دهد که باید برای حل آنها 
با یکدیگر همراهی و همکاری داشته باشیم. او در ادامه 
به زلزله احتمالي تهران اشاره کرد و گفت که امیدوار 
است این زلزله اتفاق نیفتد: »به دنبال زلزله در غرب 
کشــور مدیریت ۱۵روســتا که از 7۰ تا صددرصد 
تخریب داشته اند، به عهده سپاه تهران گذاشته شد. 
در این مدت حدود ۵۰۰ تریلی و کامیون حاوی اقلام 
امدادی و غذایی به مناطق اعزام شده و 7۰۰ کانکس 
به مناطق زلزله غرب کشــور ارسال شــده است.« 
سردار یزدي این را هم گفت که بسیج و سپاه حدود 
۲۳ نوع آسیب اجتماعی را احصا کرده اند: »می توانیم 
بحث تکدی گری، فقر و اعتیاد و... را در تهران با کمک 
یکدیگر حل وفصل کنیم. برای حل مشکلات نیاز به 
همراهی، همکاری به دور از نگاه ســازمانی و قشری 
هستیم. هرکسی و دستگاهی بخواهد در زمینه حل 
آسیب های اجتماعی وارد شود، بسیج و سپاه در کنار 
آنها قرار خواهند گرفت. برای ارتقای وضع تهران چند 

طرح در دستور کار داریم، یکی از این طرح ها آن است 
که به  زودی گشت هایی در تهران ایجاد می شود که 
از وقوع سرقت، اوباش و... جلوگیری کنیم.« او گفت: 
»ما فرزندان، برادران و خواهران شما هستیم و ممکن 
است جرم و تخلفی صورت گیرد، ما را انتقاد کنید اما 
از تریبون عمومی انتقاد نکنید. شماره تلفن و مکان 
ما مشخص اســت، از تریبون عمومی ما را صدا نزنید 
و اگر انتقادات درست بود، حتما ضمن تشکر، نسبت 
به اصلاح آن اقدام می کنیم.« البته بعد از تمام شدن 
حرف هاي فرمانده ســپاه تهران اعضا هم قصد ارایه 
نقطه نظراتي در این باره داشــتند که البته محســن  

هاشمي، رئیس شورا اجازه صحبت نداد. 
اما در این جلســه از شــورا بحث هاي دیگري هم 
درباره ارایه نشدن گزارش های مالی ماهیانه شهرداری 
تهران، انتقاد از انتصابات شــهردار تهران، پشت پرده 
تخریب کافه نادری و کاندیداتــوری یکی از اعضای 
شورای شهر در کانون وکلا از سوي اعضا شد. حسن 
رسولي، خزانه دار شورای شهر در تذکری به شهردار 
تهران گفت که گزارشــي ماهانه از وضــع درآمد و 
هزینه های شهرداری خواسته ایم که به شورا ارایه نشده 
است. محمد ســالاري، رئیس کمیسیون معماری و 
شهرسازی شورا هم گفت که انتصابات شهردار مبتنی 
بر مطالبات افکار عمومی بوده و از آن حمایت می کنیم، 
از آنجایی که اشکالاتی وجود داشته، در انتصابات پیام 
اعتراض خود را به صورت شفاهی اعلام کردیم. محسن 
 هاشمي، رئیس شورا هم درباره تخریب کافه نادری 
گفت که در این موضوع ستاد اجرایی فرمان امام)ره( 
مظلوم واقع شــد؛ چراکه هیچ قصدی برای تخریب 
نداشته و حتی در صحبت کوتاه این ملک را از لیست 
مزایده خارج کرده اســت. جلسه شورا در حالي تمام 
شد که بررسی خشک شدن چند درخت در کارخانه 
خودروسازی زامیاد روی میز بود اما به دلیل اتمام وقت 

به جلسه آینده موکول شد.

ایلنا|  عضو کمیســیون آمــوزش و تحقیقات 
مجلس شورای اســلامی با اعلام این که امسال ۱۲ 
نفر در مقطع دکتری و ۱۵نفر هم در مقطع ارشــد، 
مردود شده و اجازه ادامه تحصیل ندارند، از پیگیری 
وزارت علوم و رایزنی مسئولان این وزارتخانه با وزارت 
اطلاعات و سایر مراجع ذیربط برای حل مشکل این 
دانشجویان خبر داد. »محمود صادقی« با بیان این که 
عنوان دانشجوی ستاره دار اصولاً به کسانی اطلاق 
می شود که با وجود قبولی در آزمون کنکور، با مشکل 
ثبت نام در دانشگاه مربوطه مواجه هستند، گفت: 
»با پیگیری هایی که صورت گرفته اســت، از میان 
دانشجویان ستاره دارِ امســال، تاکنون ۱۵۱ نفر در 
مقطع دکتری و ۳98 نفر نیز در مقطع ارشد، با تعهد 
موفق به ثبت نام و ادامه تحصیل شده اند.«او با اشاره 
به این که علیرغم تلاش های صورت گرفته، امسال 
۱۲نفر در مقطع دکتری و ۱۵نفر هم در مقطع ارشد 
مردود و اجازه ادامه تحصیل ندارند، گفت: »وزارت 
علوم همچنان درحال رایزنی بــا وزارت اطلاعات 
و ســایر مراجع ذی ربط است تا مشــکل این افراد 
نیز حل شــود.«صادقی در پاسخ به این پرسش که 
راهکار پیشنهادی اش برای از میان بردن این مشکل 
چیســت؟ گفت: »راهکار رفع این مسأله به اصلاح 
روش ها و رویکردهای نهادهای ذی ربط برمی گردد 
تا ســختگیری ها را کم کرده و بپذیرند که حضور 
دانشــجوی فعال و دانشــگاه پویا، به مراتب بهتر و 
ثمربخش تر از دانشگاهی با فضای مرده و دانشجوی 

کم تحرک است.«
 مجلس پیگیر

 موضوع دانشجویان ستاره دار
عضو کمیســیون آمــوزش و تحقیقات مجلس 
درباره پیگیری این کمیســیون برای حل مشکل 
تعدادی از دانشجویان هم گفت: »بعضاً دانشجویی 
به من مراجعه کــرده و به صــرف این که درحین 
انتخابات، فعال و از پشتوانه ها و به عبارتی سرمایه های 

اجتماعی آقای روحانی بوده، از تحصیل محروم شده 
اســت.« صادقی ادامه داد: »معتقدم این روا نیست 
که دانشجویی به دلیلی که گفتم یا این که چون در 
فلان فعالیت شرکت و گرایش خاصِ سیاسی دارد، 
از ادامه تحصیل باز بماند، لذا بر این باور هســتم که 
عمدتاً باید اصلاح رویکرد صورت بگیرد. البته ما نیز از 
طریق کارهای نظارتی در مجلس موضوع را پیگیری 
می کنیم، همچنــان که تاکنون نیز تــا حد زیادی 
پیگیری کرده و پاسخ گرفته ایم.« صادقی با تأکید بر 
این که با اخذ تعهد از دانشجویان موافق نیست، این 
محرومیت ها را نوعی مجازات در وزارت علوم دانست: 
»در چنین شرایطی دانشجو تحت فشار قرار می گیرد 
و با سپردن تعهد، امکان تحصیل پیدا می کند، اما با 
این حال با توجه به محدودیت هایی که وجود دارد، 
همین مقدار هم که با اخذ تعهد، دانشجو را از تحصیل 
محروم نمی کنند، به نوعی یک قدم رو به جلو است.«

وزیر علوم؛ پیگیر محرومان از تحصیل
عضو کمیســیون آمــوزش و تحقیقات مجلس 
شورای اسلامی با تأکید بر غیرقانونی بودن این احکام، 
خواستار ایجاد شرایطی برای دفاع دانشجویان شد: 
»وقتی بررسی توســط محکمه ذی صلاح صورت 
نگرفته است، چگونه می توان حکمی داد و براساس 
آن حکــم، حــق ادامه تحصیل را از فردی ســلب 
کرد. در چنین مواردی باید به دانشــجو حق دفاع، 
دادخواهی و تجدیدنظر بدهند، لذا چنین رویه ای 
که صرفاً به صلاحدیــد مراجع اطلاعاتی و امنیتی 
صورت می گیرد، کاملاً برخــلاف موازین حقوقی 
است و مسلماً با هیچ کدام از موازین قانونی سازگاری 
ندارد.« صادقی از پیگیری های وزیر علوم برای حل 
این مسأله هم خبر داد: »تغییر این رویکردهای مغایر 
با قانون، چیزی اســت که ما باید دنبال و از وزارت 
اطلاعات و وزارت علوم پرســش کنیم. البته بنده 
مطمئن هستم که وزارت علوم و شخص وزیر علوم، 

پیگیر حل ماجراست.«

فرمانده سپاه تهران دیروز میهمان اعضاي شوراي شهر تهران بود

ایجاد گشت هایی برای برخورد با سرقت در تهران

آمار دانشجویان ستاره دار امسال اعلام شد
محرومیت از تحصیل ۲7 دانشجوی دکتری و ارشد

آگهی ثبتی

به شناسه ملی  به شماره ثبت ۵۱۶۰۳۶  پارس درتاریخ ۱۳9۶/۰7/۰۴  با مسئولیت محدود مد بی وی  تاسیس شرکت 
۱۴۰۰7۰9۲۶99 ثبت و امضا ذیل دفاترتکمیل گردیده که خلاصه آن به شرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی میگردد. موضوع 
: تهیه و توزیع و خرید و فروش و واردات و صادرات کلیه وسایل و تجهیزات پزشکی و بهداشتی و درمانی و بیمارستانی و 
توانبخشی و آزمایشگاهی و مراکز بهداشت و درمان سراسر کشور و همچنین واردات و خرید و فروش دارو و مواد اولیه و 
ملزومات مصرفی تجهیزات پزشکی و توانبخشی از طریق منابع داخلی و خارجی و اجرای طرحهای تجهیز واحدهای درمانی 
بیمارستانها و مراکز  برداری کلیه  بهره  نیمه تمام و در حال  انجام پروژههای  بیمارستانی بخشهای دولتی و خصوصی و  و 
بهداشت و درمان سراسر کشور همچنین سرمایه گذاری و مشارکت در موضوع شرکت در ارتباط با طرحهای مرتبط با دارو با 
تجهیزات پزشکی و توانبخشی ، طرح نصب ، راه اندازی و ارائه خدمات پس از فروش تجهیزات پزشکی و توانبخشی و جذب 
و گسترش تکنولوژی تولید تجهیزات ، لوازم یدکی و قطعات مورد مصرف ، و اخذ وام و اعتبار از موسسات مالی و بازرگانی از 
جمله بانکها و شرکت در مناقصه ها و مزایده ها اعم از دولتی و یا غیر دولتی و به طور کلی عملیات پیمانکاری و مدیریت و 
مشاوره قراردادها و پیمانهای تولیدی بازرگانی و تجاری که قانونا مجاز میباشد همچنین اعطای نمایندگی به اشخاص اعم از 
حقیقی یا حقوقی در داخل و یا خارج از کشور و اخذ نمایندگی از شرکتهای داخلی و خارجی در راستای فعالیتهای شرکت 
و اقدام به انجام کلیه امور بازرگانی در خصوص موضوعات مطروحه فوق،درصورت لزوم پس از اخذ مجوزهای لازم از مراجع 
ذیربط مدت : از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی : تهران شهر تهران-یخچال-کوچه شهید علی سرافراز-خیابان دکتر 
علی شریعتی-پلاک ۱۵۳۳-طبقه اول-واحد شرقی- کدپستی ۱9۴۱9۳۴۴۴۶ سرمایه شخصیت حقوقی : ۴.۰۰۰.۰۰۰ ریال 
می باشد. اسامی و میزان سهم الشرکه شرکا : آقای ویلم گیسبرت ویرمن به شماره فراگیر ۱۱۱۳۳۵9۰7 دارنده ۴۰.۰۰۰ 
ریال سهم الشرکه وما مد بی وی به شناسه فراگیر ۳۰۰۳۱89۶۴8 دارنده ۳.9۶۰.۰۰۰ ریال سهم الشرکه اولین مدیران : 
آقای مهدی ارجمندی به شماره ملی ۰۰۵۶۴۴۵۱۱۳ و به سمت مدیرعامل ) خارج از اعضا ( به مدت نامحدود آقای ویلم 
گیسبرت ویرمن به شماره فراگیر ۱۱۱۳۳۵9۰7 و به سمت عضو هیئت مدیره به مدت نامحدود شرکت وما مد بی وی به 
شناسه فراگیر ۳۰۰۳۱89۶۴8 و با نمایندگی پال یوهانس ماس به شماره فراگیر ۱۱۱۵۳۰۶۵۵و به سمت رئیس هیئت مدیره 
به مدت نامحدود دارندگان حق امضا : کلیه اوراق و اسناد بهادار و تعهدآور شرکت از قبیل چک ،سفته ،بروات ،قراردادها ، 
عقود با امضای مدیر عامل همراه با مهر شرکت و اوراق عادی و اداری به امضای مدیرعامل شرکت همراه با مهر شرکت معتبر 
می باشد. اختیارات نماینده قانونی : طبق اساسنامه ثبت موضوع فعالیت مذکور،به منزله اخذ و صدور پروانه فعالیت نمی باشد.

 سازمان ثبت اسنادواملاک کشور اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری تهران )1148۲9(
_____________________________________________________________

آگهی تغییرات شرکت ساختمانی هلال ایرانیان سهامی خاص به شماره ثبت ۳9۲97۴ و شناسه ملی ۱۰۳۲۰۴۲7۲۳۱ 
ملی  کد  با  میرشفیعی  اکبر  آقای   : شد  اتخاذ  ذیل  تصمیمات   ۱۳9۶/۰۳/۳۱ مورخ  مدیره  هیئت  صورتجلسه  استناد  به 
ملی  شناسه  با  ایران  احمر  هلال  گذاری  سرمایه  شرکت  از  نمایندگی  به  مدیره  هیئت  رئیس  بعنوان   ۱8۱8۱۱۰8۳۰
۱۰۱۰۳۲۶۴89۵ و آقای علی محمد زارع با کدملی ۵۴89۵۱7۵7۳ بعنوان نائب رئیس هیئت مدیره به نمایندگی از شرکت 
کشت و صنعت هلال فارس با شناسه ملی ۱۰8۶۱۶۵۲۰8۰ و آقای جعفر شرفی با کدملی ۰۴۳9۰9۴۰۴۶ بعنوان عضو هیئت 
مدیره به نمایندگی از شرکت کشت و صنعت هلال با شناسه ملی ۱۰8۶۰۲۱98۵۲ و آقای جواد ساختیانچی )خارج از اعضاء 
هیئت مدیره ( با کد ملی ۰9۳۵۳۲۴۵۰۱ بعنوان مدیرعامل برای بقیه مدت تصدی انتخاب گردیدند . حدود اختیارات مدیر 

عامل بموجب صورتجلسه ۲۳/ ۰8/ 9۵ به مدیر عامل تفویض گردیده ، به قوت خود باقی است .
 سازمان ثبت اسنادواملاک کشور اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری تهران )114830( 
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